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З А П И С Н И К 
са 38. сједнице Представничког дома  

Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине, 
одржане 9. јуна 2004. године 

 
 
 Сједница је почела у 11,15 часова. Присуствовало је 38 посланика. Одсуство су оправдали 
Мехмед Суљкановић, Абдулах Накаш, Ибрахим Ђедовић и Мирко Благојевић.  
 Из Савјета министара присуствовали су министри Љерка Марић, Мирсад Кебо и Драган Доко, 
те замјеник министра правде Нико Грубешић.  
 Из међународних организација сједницу су пратили Маја Рибар –ОHR и Кристијан Хаупт – 
ОЕБС. 
 
 Предсједавајући Мартин Рагуж у уводним напоменама рекао је, између осталог, да је одржана 
сједница Колегија у проширеном саставу на којој је закључено да се у дневни ред сједнице уврсти 
именовање чланова Изборне комисије уколико до почетка сједнице стигне материјал, па како је 
материјал достављен посланицима, предложио је  да се ова тачка уврсти као 19. 
 О приједлогу дневног реда није било дискусије. 
 Предсједавајући Дома констатовао је да 38. сједница има сљедећи 
 

Д Н Е В Н И  Р Е Д
 

1. Записници  са 35. и 36.  сједнице Представничког дома, 
2. Посланичка питања и одговори, 
3. Захтјев Савјета министара за разматрање Приједлога оквирног закона о регистрацији 

пословних субјеката у Босни и Херцеговини по хитном поступку, у складу са чланом 
104. Пословника, 

4. Захтјев Савјета министара за разматрање Приједлога закона о јавним набавкама   по 
хитном поступку, у складу са чланом 104. Пословника,  

5. Захтјев Савјета министара  за разматрање Приједлога закона о измјенама и допунама 
Закона о административним таксама по хитном поступку, у складу са чланом 104. 
Пословника, 

6. Захтјев Савјета министара  за разматрање Приједлога закона о Агенцији за 
унапређење иностраних инвестиција у Босни и Херцеговини  по хитном поступку, у 
складу са чланом 104. Пословника, 

7. Захтјев Савјета министара за разматрање Приједлога закона о Јавном радио-
телевизијском систему Босне и Херцеговине по хитном поступку, у складу са чланом 
104. Пословника, 

8. Захтјев Савјета министара за разматрање Приједлога закона о Јавном радио-
телевизијском сервису  Босне и Херцеговине по хитном поступку, у складу са чланом 
104. Пословника, 
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9. Приједлог закона о оснивању Института за мјеритељство/метрологију БиХ (прво 

читање), 
10. Приједлог закона о оснивању Института за интелектуално власништво БиХ (прво 

читање), 
11. Приједлог закона о оснивању Института за стандардизацију БиХ (прво читање), 
12. Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о државној служби у институцијама 

Босне и Херцеговине (прво читање) - предлагач посланик Тихомир Глигорић, 
13. Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о употреби и заштити назива Босне 

и Херцеговине (прво читање) – предлагач посланик Винко Зорић, 
14. Извјештај Заједничке комисије о настојању за постизање споразума о идентичном 

тексту Закона о измјенама и допунама Закона о Правобранилаштву БиХ, 
15. Извјештај Заједничке комисије о настојању за постизање споразума о идентичном 

тексту Закона о полагању правосудног испита у Босни и Херцеговини, 
16. Приједлог закључка о процедури разматрања приједлога закона у Представничком 

дому када је извјештај надлежне комисије негативан, 
17. Именовање чланова Комисије  за концесије Босне и Херцеговине, 
18. Именовање три члана у заједничку комисију оба дома ради постизања споразума  о 

истовјетном  тексту: 
a) Закона о оснивању Компаније за пренос електричне енергије у БиХ, 
b) Закона  о оснивању Независног оператора система за преносни систем у БиХ, 

19. Именовање чланова Изборне комисије Босне и Херцеговине. 
 
Ад – 1:  Записници  са 35. и 36.  сједнице Представничког дома 
       
 У вези са Записником 36. сједнице, предсједавајући Дома рекао је да је у дијелу гдје 
се говори о Извјештају Комисије за људска права везано за Тржницу Аризона погрешно 
наведен назив мјеста у Брчком - Равно, а треба да стоји Равне, те да то треба исправити.  
 Других примједби на записнике није било.  
 Записници са 35. и 36. сједнице усвојени су једногласно. 
 
Ад – 2: Посланичка питања и одговори 
 
 Предсједавајући Рагуж констатовао је да су одговоре на питања добили: Тихомир 
Глигорић, Милош Јовановић, Мухамед Морањкић, Мехмед Суљкановић, Момчило 
Новаковић, Селим Бешлагић,Винко Зорић и Милорад Живковић. 
 Одговоре су коментарисали Мухамед Морањкић, Момчило Новаковић, Милош 
Јовановић, Винко Зорић, Нијаз Дураковић и  Тихомир Глигорић. 
 Нијаз Дураковић поновио је раније постављено питање: 

 “Шта Савјет министара чини да заустави градњу објекта “Горњи хоризонти”, јер је 
супротан свим законским прописима, нелегалан и значи превођење вода читавог једног 
подручја најмање 500 км2?” 
 
 Нова посланичка питања постављена су како слиједи: 
 
Никола Шпирић: 
 1.»Желим да поставим питање Министарству безбједности, а везано је за изјаве 
замјеника министра Драгана Мектића што су пренијели медији,  који је изјавио да у Босни и 
Херцеговини дјелују организације које су на одређен начин повезане са Алкаидом.Уколико 
су тачне те изјаве, желим да добијем одговор на питање – шта ресорно министарство ради да 
тога не буде, да се те везе пресијеку и да се створи стабилан амбијент? Уколико тога нема, да 
се каже да тога нема.» 
 2. «Друго питање је Предсједништву, такође из медија сазнајемо, а што је жалосно: да 
ли је тачно да је бошњачки официр за везу при Хагу Амир Ахмић украо и однио намјештај из 
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стана директора СИП-е у вриједности од 50 хиљада марака и да се на суду води спор око 
вриједности тог намјештаја? Је ли могуће да Предсједништво такве кандидате шаље, без 
обзира чији интерес заступају, и шта ће Предсједништво учинити, уколико је то тачно, да 
таквог кандидата врати у Босну и Херцеговину и да људи одговарају?» 
 
Мирсад Ћеман:  
 1. «Недавно је, према информацији коју су објавили медији, Република Словенија 
увела обавезно комерцијално путничко осигурање, чак и уз транзитну визу. Овом мјером су 
погођени и грађани БиХ. Моја питања Савјету министара гласе:  
 Да ли су ефекти ових мјера анализирани? Има ли основа и да ли се размишља о 
реципрочним мјерама? Располажу ли наши надлежни органи подацима о евентуалним 
мјерама исте или сличне врсте од стране других сусједних земаља и шта се намјерава 
предузети?» 
 2. У више наврата постављено је питање и апелирано на све надлежне да предузму све 
што је у њиховој моћи (Предсједништво БиХ, Министарство иностраних послова итд.) како 
би се визни режим грађана БиХ који путују посебно у неке европске земље измијенио и тиме 
олакшало путовање (посебно привредницима, али и другим категоријама грађана). Стање се 
није побољшало. Питање овај пут постављам нашој делегацији у ОЕБС-у, односно 
Парламентарној скупштини Савјета Европе: Може ли се у оквиру ових тијела актуелизовати 
ово питање и добити подршка за повољнији визни режим за наше грађане? Сугестија – 
Иницирајте ово питање, поготово што ни сви грађани Босне и Херцеговине по овом питању 
немају исти третман. Привилеговани су, наиме, носиоци, односно имаоци више пасоша.» 
 3. «Из појединих држава грађани БиХ који ваде пасоше у нашим дипломатско-
конзуларним представаништвима жале се на неоправдано дуге процедуре и с тим у вези 
тешкоће које имају, због чега се негдје чека и вше од три мјесеца за пасош.  Питање 
министру иностраних послова: Када већ толико путује по свијету, сврати ли у наша 
дипломатско-конзуларна представништва и провјери ли ефикасност рада у интересу грађана 
Босне и Херцеговине? У овом случају питање је везано за случај у Конзуларном одјелу 
Амбасаде у САД-у.  
 Истовремено и сугестија. Учините максимално све што можете да грађани БиХ не 
изгубе вјеру у нашу земљу и њену димпломатску службу како не бисмо дошли у ситуацију 
да нам више и не траже исправе и сличне ствари (одрицање од држављанства нпр.)».  
 
Сеад Авдић: 
 «Предлажем да се након окончања сједнице 18. јуна (петак) одржи тематска сједница 
Представничког дома ПСБиХ и представника ОHR-а  са високим представником господином 
Ashdownom на челу уз дневни ред «Разматарање актуелне политичке ситуације у БиХ са 
аспекта односа ОHR-а и законодавне и извршне власти у Босни и Херцеговини». 
 
Јозо Крижановић: 
 1. «Хоће ли Савјет министара и, ако хоће, када ће покренути процедуру којом би наша 
химна добила ријечи? Ово питање постављено је на 11. сједници 09.04. 2003. године». 
 2. «Изражавајући незадовољство односом Савјета министара према 
посланичким питањима, које сам аргументовао и конкретним подацима засованим на 
анализи постављених питања и датих одговора, устврдио сам да је постала пракса да се 
на посланичка питања недопустиво касни са одговорима или се никако не одговара, те 
да то демотивише посланике да  уопште постављају питања. Због тога сам на 30. 
сједници, одржаној 24.2.2004, упутио питање нашем колегију: 
 Хоће ли, када и шта предузети Колегиј овог дома с циљем : 

- да обезбиједи, прије свега, придржавање одредби Пословника о раду ПД када се 
ради о посланичким питањима; 

- да реафирмише посланичка питања као врло важан инструмент информисања 
јавности и контроле извршне власти од стране ПСБиХ».  
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Сеада Палаврић:  
 «Моје прво питање упућено је Канцеларији за ветеринарство БиХ: 
 Шта је Канцеларија за ветеринарство БиХ учинила у посљедњих годину дана на 
спречавању увоза нездраве хране у Босну и Херцеговину?» 
 Друго питање Дирекцији за европске интеграције: Докле се стигло са испуњењем 
услова за цертификовање пољопривредних производа у сврху њиховог извоза на тржиште 
Европске уније? 
 Треће питање односи се на Закон о државној служби, према коме свака институција 
мора имати омбудсмена који ће  пазити на права државних службеника. Стога питам Савјет 
министара: Колико у БиХ, на нивоу БиХ и на нивоу ентитета и Брчко Дистрикта, има 
институција и омбудсмена у смислу Закона о државној служби? 
 Сљедеће питање Агенцији за државну службу БиХ: Зашто поступци попуне 
упражњених радних мјеста, и поред законског скраћења рокова, и даље трају мјесецима? 
 И посљедње, иницијатива. Овај дом усвојио је закључак којим је захтијевао од МИП-а 
да обавеже ДКП-ове да сваком грађанину БиХ којем је издат пасош пошаље  захтјев за 
регистровање за предстојеће изборе. Добили смо обавијест од министра иностраних послова 
да за то нема средстава. Данас је 9. јуни. Молим Колегиј да заједно са Савјетом министара 
омогући кориштење буџетских резерви у ове сврхе како не бисмо пропустили још наредних 
седам дана за регирацију» 
 
Златко Лагумџија:  
 1. «Шта су Министарство иностраних послова БиХ и Предсједништво БиХ урадили да 
заштите углед земље кроз одговарајућу заштиту наших представника вани, прије свега 
амбасадора БиХ који се оптужују без икаквих основа, па чак и да су сарадници са 
различитим терористичким организацијама, као што је то случај управо био са амбасадором 
БиХ у УН др Мирзом Кушљугићем којег је примитивно и лажно већ дуже вријеме оптужио 
бивши упосленик Министарства иностраних послова. Господин Кушљугић се већ дуже 
вријеме, уз прећутну, па чак и активну сагласност појединих ентитетских институција, 
оптужује да је челник Алкаиде у Америци. Моје питање је: Зашто се до сада на тако нешто 
није одговорило на прави начин? Зашто се нису казнили људи који тако нешто чине 
неодговорно и тиме брукају дословно ову земљу и зашто министар Иванић не реагује 
на овакве срамне оптужбе и одговорне не казни на одговарајући начин, па уколико је 
тачна оптужба и то се зна шта треба урадити?» 
 2. Подносим иницијативу да се одржи посебна сједница Парламентарне скупштине 
прије истамбулског самита, са Савјетом министара и Предсједништвом БиХ, гдје би се 
упутио позив за пријем БиХ у Партнерство за мир и анализирао процес наших даљих обавеза 
и активности ради што бржег доласка до уговора о стабилизацији и придруживању. Ако ова 
иницијатива није прихватљива, користим право из члана 130. Пословника који говори о 
интерпелацији на ову тему». 
 
Тихомир Глигорић:  
 «Имам сазнања да су за наплату приспјела извјесна потраживања по основу 
изгубљених спорова вођених пред одговарајућим судовима против Босне и Херцеговине. 
Ради се чак о износу од преко 3 милиона марака, због чега се дошло у ситуацију да се можда 
блокира и буџет институција БиХ. У вези са овим постављам Савјету министара питања и 
тржим писане информације: 
 1. О каквим се споровома ради, који субјекат је произвео ту ситуацију да држава БиХ 
буде тужена? 
 2. Какво је било заступање БиХ, односно да ли је одбрана пред судом била адекватна? 
 3. Колика су стварна потраживања на терет буџета институција БиХ и 
 4. Колико још има сличних спорова који ће можда оптеретити буџет институција 
БиХ?» 



 5
 
Муниб Јусуфовић:  
 «Моје питање, односно иницијатива односи се на Министарство правде, тражим да 
Министарство правде, у складу са Законом о Високом судском и тужилачком савјету, 
искоординира избор овог савјета у складу са Законом. Да упозори, односно предузме 
активности у вези са неспоразумом, односно кршењем закона од стране ОHR-а, у вези са 
формирањем овог савјета . Уколико Министарство правде не покрене одговарајуће 
активности, тражим одговорност тог министарства.  
 
Момчило Новаковић: 
 1. «Могу ли посланици, сви или бар чланови сталних делегација, добити шенгенске 
визе за период барем од 6 мјесеци и шта је потребно да се то уради? Шта је Министарство 
иностраних послова предузело да се ово питање ријеши? 
 2. «Каква је национална структура запослених у Регулаторној агенцији за 
комуникације? Питање постављам Савјету министара а не Регулаторној агенцији». 
 
Филип Андрић:  

1. «Моје питање упућено је директору Управе за индиректно опорезивање, а везано за 
његову наредбу коју је донио 20.маја 2004. под бројем 02195: Којим критеријумима сте се 
руководили приликом одређивања и којим царинским испоставама се могу а у којим не могу 
царинити одређене врсте роба према Вашој наредби број 02-78. од 23.04.2004. и њеној 
измјени, односно новој наредби број 02-195. од 20.05.2004? 

2. Зашто царињење роба које су предмет напријед споменуте наредбе није могуће у 
царинским испоставама: Томиславград, Орашје, Кисељак и још неким другим царинским 
испоставама?» 

3. Дајем иницијативу Управном одбору Управе за индиректно опорезивање да овакву 
наредбу стави ван снаге, јер она уистину доводи, прво, у неравноправан положај царинске 
испоставе  у односу на друге царинске испоставе у БиХ без икаквог ваљаног разлога, док, с 
друге стране, поједине порезне обвезнике доводи у дискриминирајући положај  у односу на 
друге  порезне обвезнике у БиХ,  стварајући им додатне непотребне трошкове у пословању.»                     
 
Ад – 3 – 8. 
 
 У вези са Захтјевом под тачком 8. дискутовао је Златко Лагумџија.  
 Дом је усвојио захтјеве да се по члану 104. Пословника Представничког дома 
разматрају: 

- Приједлог оквирног закона о регистрацији пословних субјеката у Босни и 
Херцеговини, 
-   Приједлог закона о јавним набавкама,    
-   Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о административним таксама, 
-  Приједлог закона о Агенцији за унапређење иностраних инвестиција у Босни и 
Херцеговини,   
-    Приједлог закона о Јавном радиотелевизијском систему Босне и Херцеговине и 
-    Приједлог закона о Јавном радиотелевизијском сервису  Босне и Херцеговине. 

 
Ад – 9. Приједлог закона о оснивању Института за мјеритељство/метрологију БиХ (прво 
читање) 
 
 Предсједавајући Рагуж дао је уводне напомене. Између осталог, рекао је да у 
пленарној фази није било амандмана. 
 У оквиру ове тачке није било дискусије.  
 Дом је једногласно усвојио Приједлог закона у првом читању.  
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 На приједлог предсједавајућег, Дом је одлучио да се  Приједлог закона разматра и у 
другом читању.  
 Није било дискусије ни у другом читању. 
 Приједлог закона о оснивању Института за мјеритељство/метрологију БиХ усвојен је 
једногласно. 
 
Ад – 10: Приједлог закона о оснивању Института за интелектуално власништво БиХ (прво 
читање) 
 
 У уводним напоменама предсједавајући је подсјетио да је  у пленарној фази амандман 
поднијела Наџида Млаћо.  
 У првом читању о Приједлогу овог закона није било дискусије, па је Дом , са 29 
гласова за и 1 против,  усвојио Приједлог закона у првом читању.                           
 Предсједавајћи Рагуж предложио је да се и овај законски приједлог разматра и у 
другом читању.  
  Момчило Новаковић  предложио је да подносилац амандмана повуче тај амандман, а 
уколико за то нема расположења, нису за приједлог да се Приједлог закона разматра и у 
другом читању.  
 Предсједавајући Рагуж подсјетио је на закључак Дома којим је Савјет министара 
обавезан да приликом одређивања сједишта државних институција води рачуна о њиховом 
равномјерном распореду , те кад се почело са реализацијом тог закључка , подносе се 
амандмани.  
 Даље су краће дискутовали Младен Поточник, Сеада Палаврић, Винко Зорић, 
Љиљана Милићевић и  Тихомир Глигорић.  

Послије ових дискусија, предсједавајући је дао на гласање приједлог за друго читање.  
 Са 31 гласом за, 2 против и 2 удзржана приједлог је усвојен.  
 Поводом амандмана Наџиде Млаћо, а који се односи на сједиште Института, вођена је 
дужа дискусија у којој су учествовали:  Сеада Палаврић, Мартин Рагуж,  Наџида Млаћо, Јозо 
Крижановић, Младен Поточник, Петар Кунић, Тихомир Глигорић,  Никола Шпирић,  
Мирсад Ћеман, Љиљана Милићевић,  Азра Хаџиахметовић,  Ружа Сопта,  Сеад Авдић,  
Винко Зорић, Селим Бешлагић и Иво Миро Јовић.                                                                                              
 Након дискусије, предсједавајући је на гласање дао амандман Наџиде Млаћо.  
 За амандман гласало је 18, против 17  - из РС 1, из ФБиХ 17. Како није било 
ентитетске већине, спроведено је усаглашавање у Комисији Колегија. Предсједавајући је 
обавијестио да Колегиј нема сагласности, па је амандман дао на гласање у другом кругу. 
 Приликом гласања у другом кругу из Републике Српске против је гласало 10,  а из 
Федерације БиХ 7. 
 Предсједавајући је констатовао да амандман није усвојен, па је на гласање дао 
Приједлог закона у другом читању. 
 За Закон гласало је 28, против 2, уздржала се 4 посланика – из Федерације БиХ за је 
гласало 17, из Републике Српске 11 посланика.  
 Предсједавајући је констатовао да је усвојен Закон о Институту за интелектуално 
власништво БиХ.  
 
Ад – 11: Приједлог закона о оснивању Института за стандардизацију БиХ (прво читање) 

 
Предсједавајући је у уводним напоменама подсјетио да је у пленарној фази амандман 

поднијела Наџида Млаћо, који се такође односи на сједиште Института. 
У име надлежне комисије говорио је Мирсад Ћеман, а краће је у првом читању 

дискутовао Сеад Авдић, након чега је предсједавајући дао на гласање Приједлог закона у 
првом читању. 

Са 33 гласа за и једним против, Приједлог закона у првом читању је усвојен.  
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Затим се Дом изјаснио о приједлогу предсједавајућег да се Приједлог закона 

разматра и у другом читању.  
Приједлог је усвојен са 32 гласа за, једним против и једним уздржаним.  
У другом читању није било дискусије. 
Предсједавајући је на гласање дао амандман Наџиде Млаћо.  
За амандман је гласало 16, против 17, уздржао се један посланик. 
Предсједавајући је констатовао да амандман није добио већину, па је на гласање дао 

Приједлог закона у другом читању. 
Са 26 гласова за, 3 против и 4 уздржана Дом је усвојио Закон о оснивању Института 

за стандардизацију. 
 
 
Ад – 12:  Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о државној служби у 
институцијама Босне и Херцеговине (прво читање) - предлагач посланик Тихомир Глигорић 
  
 Предсједавајући Дома дао је уводне напомене. Између осталог, рекао је да је 
надлежна комисија усвојила три амандмана, а да у пленарној фази на Приједлог закона није 
било амандмана.  
 О приједлогу закона није било дискусије, па је Дом једногласно усвојио Приједлог 
закона у првом читању.  
 Такође је једногласно усвојен приједлог предсједавајућег да се Приједлог закона 
разматра и у другом читању.  
 Како ни у другом читању није било дискусије, Дом је једногласно усвојио Закон о 
измјенама и допунама Закона о државној служби у институцијама Босне и Херцеговине. 
 
 
Ад – 13: Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о употреби и заштити назива  
              Босне и Херцеговине (прво читање) – предлагач посланик Винко Зорић 
 
 Предсједавајући је у уводним напоменама подсјетио посланике да је надлежна 
комисија подржала Приједлог закона у предложеном тексту. 
 О Приједлогу закона није било дискусије. 
 Дом је једногласно усвојио Приједлог закона у првом читању, а затим и приједлог 
предсједавајућег да се пређе у друго читање.  
 Без дискусије Дом је једногласно усвојио Закон о измјенама и допунама Закона о 
употреби и заштити назива Босне и Херцеговине. 
 
Ад – 14: Извјештај Заједничке комисије о настојању за постизање споразума о идентичном 
               тексту Закона о измјенама и допунама Закона о Правобранилаштву БиХ 
 
 Предсједавајући Дома констатовао је да Заједничка комисија није постигла споразум 
о идентичном тексту Закона о измјенама и допунама Закона о Правобранилаштву и да се 
стога, у складу са ставом 2. члана 100. Пословника Дома , Приједлог закона сматра 
одбијеним.  
 Мирсад Ћеман је, у име Заједничке комисије за усаглашавање текста, упознао  Дом да 
је остало само једно питање неусаглашено, а то је питање ротације. Рекао је, поред осталог, 
да би требало увести праксу да се у извјештају наведе која су питања остала неусаглашена, 
па можда и она која су усаглашена, како би се из извјештаја знало који је труд на 
усаглашавању учињен. 
 
 
Ад – 15:  Извјештај Заједничке комисије о настојању за постизање споразума о идентичном 
                тексту Закона о полагању правосудног испита у Босни и Херцеговини 
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 Дом је усвојио Извјештај Заједничке комисије о усаглашавању текста Закона о 
полагању правосудног испита. Предсједавајући је констатовао да је овим коначно усвојен 
овај закон. 
 
Ад – 16:  Приједлог закључка о процедури разматрања приједлога закона у Представничком 
               дому када је извјештај надлежне комисије негативан 
 
 У оквиру ове тачке дискутовао је Мирсад Ћеман.  
 Послије дискусије, предсједавајући је приједлог закључка дао на гласање, са 
амандманима Уставно-правне комисије.  
 Дом је једногласно усвојио Закључак о процедури разматрања приједлога закона у 
Представничком дому када је извјештај надлежне комисије негативан. 
 
Ад – 17: Именовање чланова Комисије  за концесије Босне и Херцеговине 
 
 Предсједавајући Дома у уводним напоменама подсјетио је посланике да је Савјет министара 
претходни приједлог за чланове Комисије за концесије измијенио тако што је умјесто Амира 
Новалије предложило Мухамеда Карамехмедовића.  
 У оквиру ове тачке вођена је дужа дискусија у којој су учествовали: Бериз Белкић, Мирсад 
Ћеман, Никола Шпирић, Милорад Живковић, Момчило Новаковић, Муниб Јусуфовић,  Сеада 
Палаврић, Тихомир Глигорић, Винко Зорић и Адем Хускић.  
 У дискусији је и овог пута изнесено низ примједби на приједлог Савјата министара, као што 
су, између осталих: очекивало се да ће представник Савјета министара образлошити приједлог и 
упознати посланике о броју кандидата који су аплицирали на конкурс (Б. Белкић); у вези са замјеном 
само једног кандидата (А. Новалије) произилази да је замијењен само због тога што је у биографији 
споменуо агресију (М. Ћеман, С. Палаврић, М. Јусуфовић); кандидат који је предложен умјесто А. 
Новалије у биографији наводи да је 2002. отишао у пензију, а говори се о потреби да се млади 
школовани људи задрже у земљи (Н. Шпирић, М. Живковић); већина предложених кандидата је у 
поодмаклој животној доби (М.Новаковић). 
 У дискусији су изнесени приједлози да се о кандидатима гласа појединачно (Н. Шпирић, Б. 
Белкић), те да се усвоји закључак којим ће се Савјет министара обавезати да Дому достави преглед 
свих кандидата који су  се пријавили на конкурс, који су ушли у шири и ужи избор, како би се 
видјело какве су референце имали кандидати који су одбијени (Б. Бекић, Т. Глигорић, А. Хускић). 
 Послије дискусије, на захтјев предсједавајућег Клуба Странке за БиХ, предсједавајући је дао 
паузу. 
 Након паузе, Бериз Белкић изнио је два приједлога: 
 први, да се изјашњавање одгоди за наредну сједницу, а да се Савјет министара обавеже да у 
међувремену достави све податке у вези са спроведеним конкурсом, и 
 други,  уколико се први приједлог не усвоји, да се гласа појединачно о сваком кандидату.  
 Предсједавајући је приједлоге Бериза Белкића дао на гласање. 
 За први приједлог гласало је 15, против 19, уздржао се један посланик.  
 За други приједлог гласало је 11, против 21, уздржала се три посланика. 
 Према томе, приједлози нису усвојени.  
 
 Затим је предсједавајући на гласање дао приједлог Савјета министара за чланове Комисије за 
концесије у пакету.  За је гласало 20, против 8, уздржало се 5 посланика.  
 Предсједавајући је констатовао да је Представнички дом за чланове Комисије за концесије 
именовао: Миломира Амовића, Ђоку Слијепчевића, Мухамеда Карамехмедовића , Хамеда 
Мешановића, Николу Антуновића, Иву Андрића и Мустафу Рамића. 
 
Ад – 18:  Именовање три члана у Заједничку комисију оба дома ради постизања споразума  о 
               истовјетном  тексту: 
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a) Закона о оснивању Компаније за пренос електричне енергије у БиХ, 
b) Закона  о оснивању Независног  оператора система за преносни систем у БиХ. 

 
Предсједавајући је подсјетио посланике да су наведени закони усвојени у различитим 

текстовима, па је изнио приједлог Проширеног колегија да се у  у Заједничку комисију ради 
усаглашавања идентичног текста за оба закона именују: Милош Јовановић, Винко Зорић и 
Изет Хаџић.  

Приједлог је усвојен са 34 гласа за и 2 уздржана. 
 
Ад – 19: Именовање чланова Изборне комисије Босне и Херцеговине 
 
 Винко Зорић је, у име ad hoc комисије, образложио листу кандидата за избор чланова 
Изборне комисије Босне и Херцеговине из реда српског и бошњачког народа. 
 У дискусији су учествовали: Никола Шпирић, Петар Кунић, Милош Јовановић,Винко 
Зорић, Сеад Авдић, Момчило Новаковић, Милорад Живковић, Младен Поточник, Сеада 
Палаварић, Мухамед Морањкић, Шефик Џаферовић, Тихомир Глигорић и Иво Лозанчић. 
 Послије дискусије, предсједавајући је на гласање дао приједлог Комисије да се 
гласање изврши по редослиједу како је листа достављена. Овај приједлог је усвојен. 
 Даље је предсједавајући на гласање дао приједлог под бројем 1. на листи – да се  за 
члана Изборне комисије из реда српског народа изабере Остоја Кременовић. 
 За овај приједлог гласало је 12, против 20, уздржала се 2 посланика.  
 Предсједавајући је констатовао да приједлог није добио већину, па је на гласање дао 
приједлог под бројем 2. да се за члана Изборне комисије изабере Бранко Петрић. 
 За овај приједлог гласао је 21 посланик, против је гласало 10, уздржала се 3 
посланика. Из Федерације за је гласало 13, из Републике Српске 8.  
 Предсједавајући Рагуж констатовао је да је из реда српског народа за члана Изборне 
комисије БиХ изабран Бранко Петрић. 
 Даље је предсједавајући на гласање дао приједлог под бројем 1 , а то је да се из реда 
бошњачког народа за члана Изборне комисије изабере Суад Арнаутовић.  
 За приједлог је гласало 17, против 13, уздржала се 4 посланика. По ентитетима, из 
Федерације БиХ за је гласало 12, из Републике Српске 5. 
 Предсједавајући је констатовао да је из реда бошњачког народа за члана Изборне 
комисије Босне и Херцеговине изабран Суад Арнаутовић. 
 
 Овим је реализован дневни ред 38. сједнице. 
 Сједница је завршена у 17,20 часова. 
 Саставни дио Записника је транскрипт 38. сједнице Представничког дома. 
 
 

   СЕКРЕТАР                                                                               ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ 
  ПРЕДСТАВНИЧКОГ ДОМА    ПРЕДСТАВНИЧКОГ ДОМА 
         Бранка Тодоровић                                                       Мартин Рагуж 

 
 
 
 
 
       
 
 
  
 
  


